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Številka:  900-22/2022-2 

Datum:   6. 4. 2022 

 

Zadeva:  Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 34. seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

21. 3. 2022 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1521/34: 

Za 32. redno sejo MS MO Ptuj sem že dala pobudo št. 1404/32 in 1467/33 v imenu stranke DeSUS, 

in sedaj jo ponovno dopolnjujem na željo sostanovalke invalida G. Ciglar Franca. Njeno 

prepričanje je, da bi se parkirni prostor v okolici 50 m lahko uredil, v kolikor bi bila volja strokovnih 

služb in politične odločitve. Način ureditve je razviden iz pisma sostanovalke, ki je v prilogi. 

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj dopolnjujem pobudo št. 1404/32 in 1467/33 in predlagam 

naslednje: 

- Ponovno naj se preveri, ali je ureditev parkirnega mesta za invalida v krogu 50 m od vhoda v blok 

njegovega stanovanja možna? In če je, je naša družbena dolžnost, da se to uredi. Ali pa se naj 

ukine rezerviran parkirni prostor zaprt z verigo? 

Odgovor: Navedenega predloga ni mogoče upoštevati, ker je predlagan parkirni prostor neposredno ob 

kavarni v Ulici 25. maja namenjen za poslovne namene na privatni nepremičnini in ni v sklopu javnih 

parkirišč, s katerimi razpolaga Mestna občina Ptuj.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

vprašanje št. 1522/34: 

Na relaciji Ptuj-Juršinci ugotavljajo mimo vozeči, kolesarji in pešci, da je bilo kar veliko dreves 

podrtih in odstranjenih ob gradnji kolesarke – gradnja je še v teku in ni dokončana. Občane 

zanima, ali projekt gradnje kolesarke predvideva ponovno zasaditev dreves ob trasi. 

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednja vprašanje: 

- Občane zanima, ali projekt gradnje kolesarke predvideva ponovno zasaditev dreves ob trasi in ali 

bodo tudi posajena ?  

Odgovor: V okviru gradnje RKP odseka 2 so bila na območju Mestne občine Ptuj podrta izključno tista 

drevesa, ki so bila napoti pri izvedbi kolesarske povezave (območje preko Ceste 8. avgusta 19). V okviru 

projekta ni predvidene nove zasaditve, saj je na območju, kjer so bila drevesa odstranjena, še gozd.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1523/34: 

Ob nekem obisku v Bevkovi ulici na Ptuju (za PC Krona) sem ugotovila, da je del ulice, ki se 

vzpenja za Krono in konča kot slepa ulica na vrhu brega popolnoma neosvetljena in nepregledna v 

ovinku iz spodnjega dela Bevkove ulice (vzporedno z Potrčevo cesto) na del, ki se vzpenja po 

hribu in konča s slepo ulico. Zato dajem v imenu stranke DeSUS naslednji pobudi: 

- Uredi se naj delna razsvetljava na delu Bevkove ulice, ki se vzpenja in konča kot slepa ulica na 

vrhu hriba. 

- V nepreglednem zavoju Bevkove ulice naj se preveri varnost vožnje in po potrebi namesti 

ogledala. 
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Odgovor: Pobudo bomo predlagali, da se vključi v plane izgradnje javne razsvetljave prihodnjih letih. 

Predlagano pobudo za postavitev ogledala v Bevkovi ulici bomo posredovali upravljavcem občinskih cest 

Javnim službam Ptuj d.o.o. v pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in Aleš Gregorec 

 
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobuda št. 1524/34:  

Predlagam, da se Galerija preseli iz upravljanja Zavoda za turizem pod okrilje Pokrajinskega 

muzeja. Rešitev je mestni svet podprl kot začasno. 

Odgovor: Galerija mesta Ptuj je bila prenesena v upravljanje Javnega zavoda za turizem Ptuj za obdobje 

enega leta, z možnostjo podaljšanja, oziroma najdlje do dokončne razrešitve vseh odprtih vprašanj med 

občinami soustanoviteljicami Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož. Trenutno še vsa odprta vprašanja med 

občinami soustanoviteljicami Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož niso razrešena, zato ostaja do 

nadaljnjega Galerija mesta Ptuj še pod okriljem Javnega zavoda za turizem Ptuj. 

Pripravila: Klavdija Petek 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobuda št. 1525/34:  

Ker prodaja hostela ni uspela, predlagam, da se opravi premislek, ali bi to nepremičnino namesto, 

da se jo proda,uporabili za kaj druga – npr. dijaški/študentski dom, prehodni dom za mlade družine 

itd. Nenavsezadnje bi ga lahko sedaj koristili za namestitev ukrajinskih beguncev.  

Odgovor: Navedeni objekt je v evidenci možnih kapacitet za nastanitev beguncev iz Ukrajine. Mladinsko 

prenočišče Kurent je v solastništvu Republike Slovenije in Mestne občine Ptuj, v deležu do 375/1000 – 

mestna občina in 625/1000  - RS. S sklepom Vlade RS je bil za upravljavca nepremičnin določen Center 

šolskih in obšolskih dejavnosti (v nadaljevanju: CŠOD), ki ima predmetno nepremičnino in ostala osnovna 

sredstva knjižena v osnovnih sredstvih kot sredstva, dana v upravljanje. Vprašanje svetnice smo 

posredovali CŠOD in prejeli odgovor, ki ga prilagamo.  

Pripravili: mag. Janez Merc, Urša Simonič in Branko Kumer, direktor CŠOD 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1526/34:  

Name se je obrnila občanka, ki se je znašla v zagati – želela je vpisati otroka v vrtec, vendar po 

točkovniku ni imela dovolj točk, ker ni bila v službi, v službo pa ni mogla, ker ni imela kam dati 

otroka. Po preverjanju pri direktorici sem dobila pojasnila, da se novi oddelki odpirajo, ko je 

zadosti novih otrok iz Ptuja, ter da vsak nov oddelek mora potrditi mestni svet. Predlagam, da 

direktorica vrtca pripravi bolj fleksibilen način medletnega vpisa ob upoštevanju ekonomskega 

vidika (da ni praznih mest, za katera bi plačevali), zato je smiselno, da se upošteva ves interes, saj 

več vpisanih otrok pomeni tudi lažje pokrivanje fiksnih stroškov zavoda. Nenavsezadnje želimo biti 

mladim prijazna občina. 

Odgovor: Vrtec Ptuj pri postopku vpisovanja otrok upošteva Pravilnik o sprejemu otrok v Vrtec Ptuj, v 

katerem so določeni pogoji, kot tudi kriteriji točkovanja za vpis otroka v vrtec. Vsem otrokom staršev, ki 

so svoje otroke vpisali v času centralnega vpisa in izpolnjujejo starostni pogoj, je z novim šolskim letom 

zagotovljeno mesto v vrtcu, ne glede na število doseženih točk. Pri oblikovanju oddelkov za novo šolsko 

leto, občina zagotavlja tudi prosta mesta za pravočasno vpisane otroke, ki bodo po začetku šolskega leta 

dopolnili predpisani starostni kriterij. Prosta mesta, ki se zapolnjujejo med letom so namenjena otrokom s 

stalnim prebivališčem v Mestni občini Ptuj. Občina prav tako vsako leto med šolskim letom odpira nove 

oddelke I. starostne skupine, ko je za to podan zadosten interes vključitve tolikšnega števila otrok, da bi 

se v skladu s standardi in normativi oblikoval en oddelek. Načeloma, je v Vrtcu Ptuj dovolj mest za vse 

otroke, za katere je občina zavezanka za plačilo razlike med ceno programa in plačilom staršev.  

Pripravila: Andrejka Mulec 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1527/34:  

V Štajerskem tedniku št. 21 je bilo na str. 3 objavljen članek na temo nezdružljivosti občinskih 

funkcij, kjer je bilo navedeno, da KPK meni: “da funkcionar, ki svojo vlogo opravlja nepoklicno, 

torej tudi občinski svetnik, ne sme zastopati oz. biti član organov upravljanja in nadzora v 

gospodarski družbi ali interesnem združenju, v zadrugi, v javnem zavodu, v javni agenciji in v 

drugi osebi javnega ali zasebnega prava, razen kadar gre za funkcije v društvih in političnih 

strankah.” To bi pomenilo, da mestni svetnik ne more biti hkrati direktor občinskega zavoda, ter da 

mestni svetniki tudi ne bi smeli biti v svetih zavoda/nadzornih svetih. V preteklosti smo o tej temi 

že debatirali in je bilo s strani občinskih služb odgovorjeno čisto nasprotno mnenju KPK, češ da je 

to v skladu z zakonodajo in da ni sporno. Vsled navedenega predlagam, da občina pri MJU in KPK 

preveri združljivost teh funkcij in sprejme ustrezne odloke, da bo sestava mestnega sveta kakor 

tudi svetov zavodov pravno nesporna. 

Odgovor: Dopis KPK je priloga odgovora. 

Pripravil: Matej Gajser 
 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina  Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1528/34:  

Naprošam, da se čimprej objavijo odgovori na vprašanja na pobudo št. 1519/33 v zvezi z znižanjem 

stroškov ogrevanja in revizijo razveljavljenega razpisa. Skupina krajanov, ki je sestavila peticijo in 

ki je zbrala že več kot 400 podpisov, je podala nadaljna vprašanja, na katere je potrebno javno 

odgovoriti. Hkrati ponovno podajam pobudo, da občina Ptuj sledi občinama Maribor in Celje ter 

omogoči enkratno denarno pomoč občanom, ki jih je najbolj prizadela znatna podražitev stroškov 

ogrevanja v začetku leta 2022. Občina Maribor je to pomoč omogočila že v decembru 2021 v 30% 

subvencije dveh položnic za ogrevanje občinskega podjetja ter energetske bone za socialno 

najšibkejše, za kar je namenila 200.000 EUR obliki bonov. Občina Celje pa je to pomoč omogočila v 

obliki razpisa februarja 2022, za katerega je namenila 300.000 EUR.  

Vir: Enkratna denarna pomoč Mestne občine Celje občanom in občankam pri poravnavi stroškov 

ogrevanja v ogrevalni sezoni 2021/2022 | Občina Celje | MojaObčina.si (mojaobcina.si)    

Odgovor: Odgovore na obe peticiji smo posredovali podpisnikom peticije ter vsem naslovnikom (mestni 

svet, županja, novinarka Štajerskega tednika). Zadnje prejeto pismo pobudnikov peticije smo prejeli malo 

pred sejo mestnega sveta. Odgovore pripravljamo in bomo na dopis seveda tudi odgovorili.  

Pripravil: mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj d.o.o. 
 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1529/34:  

V občini Piran imajo povsod nameščene podajalnike vrečk za pasje iztrebke Belloo 

(www.belloo.com), posledično pasjih iztrebkov skorajda ni za zaslediti na zelenicah, kar je po drugi 

strani pereč problem v naši občini. Prav tako predlagam, da se občina bolj aktivira na področju 

izobraževanja in ne prepušča tega samo redarstvu, naj se npr. poveže z veterinami na področju 

občine Ptuj, kjer bi z letaki izobraževale lastnike o nevarnosti puščanja pasjih iztrebkov v naravi. 

Pasji iztrebki so škodljivi za zdravje ljudi in živali (prenos zoonaz), v nasprotju s splošnim 

prepričanjem o “naravnem razkrajanju”, so pa tudi škodljive okolju, sploh v naravnih rezervatih, 

saj bistveno posegajo v naravno ravnovesje med razkrajanjem. Ponekod v večjih mestih (npr. v 

Madridu) so s prostovoljci na terenu opozarjali meščane in bili pri tem uspešni. Verjamem, da s 

kombinacijo ukrepov (izobraževanje lastnikov, omogočanjem brezplačnih vrečk in kaznovanjem 

lastnikov), lahko bistveno izboljšamo situacijo tudi na tem področju.  

https://www.mojaobcina.si/celje/novice/enkratna-denarna-pomoc-mestne-obcine-celje-obcanom-in-obcankam-pri-poravnavi-stroskov-ogrevanja-v-ogrevalni-sezoni-20212022.html
https://www.mojaobcina.si/celje/novice/enkratna-denarna-pomoc-mestne-obcine-celje-obcanom-in-obcankam-pri-poravnavi-stroskov-ogrevanja-v-ogrevalni-sezoni-20212022.html
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Odgovor: Odlok o javnem redu in miru sprejet v Mestni občini Ptuj je omogočil pristojnost za nadzor in 

ukrepanje nad vodniki psov tudi občinskim redarjem in občinskim inšpektorjem. V odloku je določeno, da 

je zaradi varovanja zdravja in čistoče prepovedano puščati iztrebke domačih živali na javnih površinah, 

zaradi česar mora imeti vodnik psa pri sebi ustrezno vrečko za pobiranje iztrebkov, ki jo mora na zahtevo 

občinskega redarja ali občinskega inšpektorja tudi pokazati. Neupoštevanje teh določb se kaznuje z 

globo. Pri nadzoru ugotavljamo, da imajo vodniki pri sebi vrečke, vendar kljub temu ne pobirajo iztrebkov 

za svojimi ljubljenčki, torej z načinom izobraževanja in z omogočanjem brezplačnih vrečk ne bomo 

spremenili miselnosti vodnikov psov, ki s seboj nosijo vrečke izključno za primer nadzora. Potrebno bo 

striktno kaznovanje posameznikov, ki ne bodo spoštovali odloka. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1530/34:  

Kako daleč so pogovori o izgradnji bloka z neprofitnimi stanovanji za avtobusno postajo na Ptuju 

med Mestno občino Ptuj in Stanovanjskim skladom RS? 

Odgovor: Pogovori se bodo nadaljevali, ko Mestna občina Ptuj pridobi pravnomočno gradbeno dovoljenje 

za projekt izgradnje neprofitnih stanovanj. 

Pripravil: Alen Jevtović 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1531/34:  

Kdaj bi se naj pričela gradnja neprofitnih stanovanj za avtobusno postajo na Ptuju? 

Odgovor: Gradnja neprofitnih stanovanj se bo lahko začela, ko bo pridobljeno pravnomočno gradbeno 

dovoljenje, izdelan projekt za izvedbo in zagotovljena finančna sredstva ali projekt predan skupaj z 

zemljiščem Stanovanjskemu skladu RS. 

Pripravil: Alen Jevtović 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1532/34:  

Na vprašanje št. 1396/31, ki se nanaša na pitno vodo, še ni bilo odgovora s strani Komunalnega 

podjetja Ptuj. 

Odgovor: V letu 2021 najvišja dovoljena koncentracija nitrata v distribuirani pitni vodi na VOS ni bila 

presežena. Koncentracija nitrata v distribuirani vodi ni bila presežena že zadnjih 20 let. Koncentracija 

atrazina v distribuirani vodi je bila v letu 2021 presežena enkrat, in sicer na odjemnem mestu Zlatoličje, 

dne 29.06.2021 (0,11 µg/l vode, meja dovoljenega je 0,10 µg/l vode), v času izredno povečane porabe 

vode. Rezervnega zajetja nimamo. Če bi bila možnost zanj, bi ga uporabljali. Pomagamo si z globinskimi 

vodnjaki. Glavni ukrepi za zmanjšanje vodnih izgub je aktivno iskanje okvar na terenu, za kar imamo 

usposobljeno in opremljeno posebno ekipo, ki dela redno in vestno izvaja. 

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1533/34:  

Prav tako na vprašanje št 1397/31: Zakaj se je vsa leta tako malo vlagalo v vodovodno omrežje, 

odgovora s strani Komunalnega podjetja Ptuj d.d. ni, od tega je že 3 mesece. Mogoče vprašanje: 
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»Zakaj se je tako malo vlagalo v vodovodno omrežje ? » ni razumljivo in ga bom sestavila drugače. 

Omrežnina je namenski prihodek, katerega plača vsak končni odjemalec, tako gospodinjstva kot 

industrija. Ta strošek je vsak mesec enak, ker je odvisen od priključka in ne porabe vode. Ta denar 

se namensko porablja za obnove vodovodne in kanalizacijske infrastrukture. Prosim za tabelarni 

prikaz prihodka omrežnine in stroška obnove za zadnjih 5 let. 

Odgovor: V prilogi posredujemo tabelo nujnih investicijskih vlaganj od leta 2016 do 2021 ter tabelo 

prihodkov od najemnine in izvedene investicije Mestne občine Ptuj za obdobje petih let. 

Pripravila: Komunalno podjetje Ptuj d.d. in Marijana Nikšič Zorko 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1534/34:  
Ali je Nadzorni Odbor, glede zahteve občanov znižanja daljinskega ogrevanja, delo zaključil? 

Odgovor: Nadzorni svet Javnih služb Ptuj je navedeno problematiko obravnaval. Za ta namen je bila tudi 

ustanovljena komisija, ki je delo zaključila in Mestnemu svetu posredovala poročilo na 34. seji. 

Pripravil: Andrej Trunk 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1535/34:  

Predlagam, da se energenti za zagotavljanje oskrbe s toplotno energijo zakupijo za kurilno sezono 

in ne za koledarsko leto. Tako bi odjemalci bili seznanjeni že v naprej s ceno ogrevanja. 

Odgovor: Nakup plina za posamezno ogrevalno sezono pomeni nakup po kvartalih, ki pa običajno 

predstavlja dražjo obliko nakupa kot na daljše obdobje, npr. za obdobje 1 leta.  

Pripravil: Franci Voglar, strokovni sodelavec Javnih služb Ptuj d.o.o. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1536/34: 
Mestni občini Ptuj se predlaga, da mestnemu svetu predstavi terminski plan predvidene 

rekonstrukcije dela mestne kotlovnice, z navedbo odgovornih oseb, ki bodo aktivnosti vodile ter 

da mestnemu svetu mesečno poroča o realizaciji aktivnosti rekonstrukcije po terminskem planu. 

Obrazložitev:  

Rekonstrukcija dela mestne kotlovnice (1 kotel) se bo izvajala v smislu spremembe energenta. Plin iz 

uvoza bi naj nadomestili lesni sekanci. Ker je na kotlovnico priključenih 2.700 odjemalcev, torej cca. 

10.000 občanov, je prav, da so mestni svet in posredno občani seznanjeni s predvidenim potekom in nato 

samo izvedbo del. 

Odgovor: Trenutno je projekt v fazi priprave in uvedbe v delo, s tem pa tudi priprava terminskih planov. 

Kakor hitro bodo terminski plani izdelani, bodo predani v pregled. 

Pripravil: Franci Voglar, strokovni sodelavec Javnih služb Ptuj d.o.o. 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 
pobudo št. 1537/34:  
Glede na izredno sušo, se Mestni občini Ptuj predlaga, da nemudoma pozove pristojne službe k 
zalivanju vseh mladih dreves zasajenih v Mestni občini Ptuj. 
Odgovor: Pozvali smo koncesionarja, da prične z zalivanjem zasajenih mladih dreves. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1538/34:  
Mestni občini Ptuj se predlaga, da pozove mednarodno znane ponudnike hitre prehrane (Burger 

King, Kentucky Fried Chicken) k odprtju poslovalnice v starem mestnem jedru. 

Obrazložitev: 

Dolga leta so med občani Mestne občine Ptuj krožile govorice, da Perutnina Ptuj zavira prihod 

mednarodno priznanih ponudnikov hitre prehrane, da je Mestna občina Ptuj premajhna za rentabilno 
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poslovanje poslovalnice mednarodno priznanih ponudnikov hitre prehrane,... kar vse je poslovalnica 

McDonald’s ovrgla. Gre za točko, kjer se »obrne« neverjetno število ljudi, kjer se zbirajo mladi. S 

poslovalnico mednarodno priznanega ponudnika hitre prehrane v starem mestnem jedru, bi v staro 

mestno jedro avtomatsko privabili mlade in s tem posredno oživili mestno jedro. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj trenutno nima prostega poslovnega prostora, ki bi bil primeren za 

ponudnika hitre prehrane. 

Pripravil: Mitja Emeršič 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 
pobudo št. 1539/34: 

Vse od ureditve nove tržnice se ugotavlja, da to ni tržnica, ampak prireditveni prostor. Ker je tudi 

želja branjevk, ki pri tržnični dejavnosti še vztrajajo, da se tržnična dejavnost preseli na Novi trg, 

se predlaga, da se njihovemu predlogu ugodi. 

Odgovor: Prodaja na tržnicah se vrši kot ena od oblik prodaje blaga zunaj prodajaln, na podlagi Zakona o 

trgovini in Pravilnika o minimalnih tehničnih pogojih za opravljanje trgovinske dejavnosti. V skladu z 

omenjenimi predpisi je tržnica posebej organiziran in urejen poslovni prostor, ki omogoča prodajo blaga 

na odprtem ali v zaprtem tržnem prostoru. Tržnica mora imeti tržni red, ki ga določi upravljavec, potrdi pa 

pristojni organ lokalne skupnosti. Po Odloku o potrditvi tržnega reda Mestne občine Ptuj iz leta 2013, je 

kot tržni prostor opredeljena sedanja mestna tržnica, ki tudi ustreza vsem pogojem opravljanja prodaje 

blaga zunaj prodajaln, kot smo si jih določili v tržnem redu. Vse druge lokacije, tudi Novi trg, so lahko 

trenutno samo nadomestne oz. začasne lokacije v času izvajanja prireditev in drugih dogodkov na mestni 

tržnici. V primeru, da se bo v prihodnosti prostor mestne tržnice opredelil in namenil samo prireditvenemu 

prostoru, bo potrebno za tržnično dejavnost poiskati drug primeren prostor in ga urediti v skladu z vsemi 

veljavnimi predpisi. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1540/34:  
Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj apelira na ponudnika mobilne telefonije A1, da poizkuša 

vzpostaviti boljši signal na območju Mestne občine Ptuj, saj se dogaja, da je v bivalnih naseljih kot 

je to območje 5. prekomorske, Ulice 25. maja 8, Kraigherjeva ulica, Volkmerjeva cesta…signal 

izjemno slab, kar prinaša nejevoljo občanov. Razumem, da je to v pristojnosti operaterja, vendar 

menim, da lahko MO Ptuj s svojim apelom pripomore k vzpostavitvi boljšega in kakovostnega 

signala za uporabo mobilne telefonije. 

Odgovor: Navedeno pobudo smo posredovali na A1 Slovenija d.d. in čakamo na odgovor. 

Pripravil: Matej Gajser 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1541/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija na podlagi katere pogodbe upravlja Podjetje za 

stanovanjske storitve Ptuj d.o.o. s stanovanji v lasti Mestne občine Ptuj in koliko sredstev je bilo 

pobranih iz naslova najemnin za obdobje zadnjih petih let. 

Odgovor: PSS Ptuj upravlja s stanovanji MO Ptuj na podlagi Pogodbe št.: 362-30/94-2, z dne 25. 2. 

1994. V zadnjih 5 letih, to je od leta 2017 do 2021 je bilo pobranih skupaj 4.034.554 EUR najemnin, to 

pomeni letno povprečno 806.911 EUR najemnin. Trenutno je aktivnih 511 stanovanjskih enot.  

Pripravilo: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1542/34:  
Podajam pobudo, da Podjetje za stanovanjske storitve poda informacijo s specifikacijo, kam so 

namenili sredstva iz naslova pobranih najemnin za obdobje zadnji petih let. Najemnine se namreč 
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pobirajo, sredstev pa nikoli ni dovolj, ko je potrebno opraviti sanacijo oz. pridobiti sredstva za 

gradnjo novih stanovanjskih enot. 

Odgovor: Vsa sredstva se vlagajo v obnovo praznih stanovanj in redno vzdrževanja zasedenih 

stanovanj, ter v vzdrževanje stanovanjskih stavb v katerih so stanovanja v deležu etažnega lastništva. 

Vsako leto PSS Ptuj d.o.o.  pripravi poročilo v skladu s Pogodbo, ki ga dostavi na MO Ptuj, iz katerega je 

razvidno koliko sredstev je bilo vloženih in v katera stanovanja ter objekte. 

Pripravilo: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1543/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko sredstev je ostalo od Kurentovanja 2022 in za 

katere vsebine so se sredstva porabila (po postavkah) in kam bodo namenjena preostala 

sredstva. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali na Zavod za turizem Ptuj, kjer so podali povratno informacijo, da 

bodo podatke pripravili v najkrajšem možnem času, saj je priprava finančne realizacije prireditve 

Kurentovanje 2022 v zaključni fazi. Kam se bodo lahko namenila morebitna ostala neporabljena sredstva 

od planiranih 50.000,00 EUR, bo odločeno v soglasju z Mestno občino Ptuj in svetom Zavoda za turizem 

Ptuj in temu bo potrebno prilagoditi tudi program dela in finančni načrt zavoda za leto 2022. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1544/34:  
Podajam pobudo, da se pojasni zakaj lahko druge občine izvajajo Carsharing pri nas pa je brez, da 

bi se opravila analiza bilo odgovorjeno, da se to ne da izvesti. 

Odgovor: Na pobudo je bilo odgovorjeno, da se bo z Javnimi službami Ptuj d.o.o. preverila možnost 

izvedbe souporabe vozil. Ker je potrebno narediti podrobno analizo vseh zavodov in poiskati pravi način 

za izvedbo tako imenovanega ˝CARSHARINGA˝ še to ni bilo dokončano. 

Pripravil: Tadej Zorec 
 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1545/34:  
Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca ceste in, da se sanira udarna luknja v križišču 

Raičeve-Potrčeve-Trstenjakove ulice. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 

pregled in ustrezno ureditev.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1546/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj Komunalno podjetje Ptuj d.d. uporabnikom iz 

Občine Hajdina izstavlja položnice za vodo s subvencijo, občani Ptuja pa plačujemo tako 

omrežnino za odvajanje odplak in še nato omrežnino za čiščenje odplak brez ugodnosti kot to 

pritiče občanom Hajdine, kar pripelje do tega, da smo občani Ptuja v podrejenem položaju. 

Odgovor: V Uredbi o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja (Uradni list RS št. 87/2012, 76/2017)) je v 3. členu predvidena možnost in način 

oblikovanja subvencije iz proračuna občine. Subvencija se ne določa z elaborati o oblikovanju cen 

storitev odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih vod, ki jih pripravlja koncesionar, temveč je predlog 

višine subvencije izključno v pristojnosti občin. Predlog subvencije ali njena sprememba se lahko pripravi 

kadarkoli neodvisno od elaboratov, potrjuje pa se na občinskih svetih. Mestni svet Mestne občine Ptuj je 

na svoji 12. seji dne 16. 12. 2019 sprejel sklep, s katerim je prenehala veljavnost Sklepa o višini 

subvencioniranja cen storitev obveznih GJS varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in 
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padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj. Torej, od 1.1.2020 za navedene cene ne velja več 

nobena subvencija. V obrazložitvi Sklepa je bilo navedeno da: »Sredstva subvencije se bodo 

namensko porabila za gradnjo kanalizacijskega omrežja. Po izvedbi operacije Odvajanje in 

čiščenje odpadne vode v porečju Drave – Mestna občina Ptuj se subvencija cene ponovno 

uvede skladno s finančno analizo v študiji izvedbe navedenega projekta.« 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1547/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj se na položnicah za čiščenje odplak plačuje 

omrežnina za odplake, ki so centrali čistilni napravi in smo že plačali omrežnino za odvajanje. V 

kolikor gre za le za drugačno poimenovanje postavke, naj se le ta pravilno poimenuje in umesti na 

položnico, ker za takšno poimenovanje ni razumljive razlage. Sedaj plačujemo omrežnino za 

odplake, ki sploh ne gredo več po našem omrežju, temveč so odplake že na centralni čistilni 

napravi, za to pa je že bila plačana omrežnina. 

Odgovor: V Mestni občini Ptuj se v skladu z Uredbo o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode 

(Uradni list RS št. 98/2015, 76/2017, 194/2021), v okviru dejavnosti odvajanja in čiščenja komunalnih 

odpadnih vod izvajajo tri storitve in sicer: 

- odvajanje komunalne odpadne vode in padavinske vode z javnih površin in vključuje vzdrževanje in 

obratovanje javnega kanalizacijskega sistema s črpališči odpadnih vod), 

- čiščenje komunalne odpadne vode in padavinske vode iz javnih površin in vključuje vzdrževanje in 

obratovanje objektov čiščenja odpadnih vod CČN Ptuj),  

- storitve povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami. 

Glede na zgoraj navedeno tudi Uredba o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja zahteva ločeno oblikovanje cene za vsako od navedenih storitev. 

Prav tako je obvezno za vsako storitev ločeno izračunavati in prikazovati ceno izvajanja storitve in ceno 

omrežnine.    

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1548/34:  
Podajam pobudo, da se pri domu krajanov Bratje Reš umakne oglasna tabla Komunalnega podjetja 

Ptuj, ki ovira izvoz iz parkirišča, saj ni preglednosti in predstavlja nevarnost za udeležence v 

prometu. Tabla naj se umakne na primeren prostor, ki ne bo oviral udeležencev v prometu. 

Odgovor: Na terenu bomo skladno s pravilnikom preverili ustreznost preglednosti pri vključevanju na 

glavno cesto. V kolikor bo ugotovljeno, da je obstoječa tabla postavljena v pregledno polje pri vključevanju 

na glavno cesto, bo tudi prestavljena. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1549/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija kako je s sanacijo cestišča v Aškerčevi ulici po 

končanih delih ob gradnji »Stare steklarske«, saj so namreč težka tovorna vozila in delovni stroji 

poškodovali cestni ustroj in prihaja do posedanja ter večjih lukenj na ulici. 

Odgovor: Poškodbe asfalta, nastale zaradi gradbenih del pri Revitalizaciji Stare steklarske in Vrazovega 

trga s pripadajočimi ulicami se bodo sanirale z vzpostavitvijo v prvotno stanje. Celovita sanacija 

Aškerčeve ulice se lahko obravnava kot ločen projekt in se bo izvedla v kolikor bodo za to zagotovljena 

sredstva v prihodnjih proračunih. 

Pripravila: Mojca Brunčič 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1550/34: 
Podajam pobudo, da se popravi nedelujoč hidrant v Orešju 210, ker le ta ne deluje in v bližini ni 

delujočega hidranta. Predlagam, da se opravi popravilo hidrantov na način, da bodo delujoči vsaj 

na določenih trasah z nekim razumljivim razmikom. Zavedam se, da zaradi pomanjkanja sredstev 

ni mogoče popraviti vseh hidrantov na območju MO Ptuj.  

Odgovor: Skupaj z gasilci se bo pripravil plan prioritetnih popravil oz. zamenjave hidrantov za leto 2022, 

pri čemer bomo obravnavali tudi pobudo svetnika. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1551/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija koliko hidrantov je bilo popravljenih, zamenjanih na 

novo zgrajenih v zadnjem letu dni in koliko je delujočih oz. dodatno okvarjenih po lokacijah. 

Odgovor: Komunalno podjetje Ptuj d.d. smo tudi v letu 2021, kot koncesionar za opravljanje obvezne 

lokalne gospodarske javne oskrbe s pitno vodo, pregledovali stanje hidrantov, kot nam je pogojeno po 

zakonodaji. V Mestni občini Ptuj je bilo v letu 2021 nedelujočih hidrantov 202 kom od skupno 762 kom. V 

lanskem letu je bilo zamenjanih 32 hidrantov, lokacije zamenjav pošiljamo v prilogi. Na novo je bilo 

zgrajenih  25 hidrantov (2 kom v sklopu zamenjave vodovoda 5. Prekomorska, 3 kom Prečna pot, 6 kom 

zamenjava vodovoda Kicar, 10 kom zamenjava vodovoda Peršonova ulica, 3 kom Gregorčičev drevored 

in 1 kom Suha veja). V prilogi posredujemo tabelo zamenjanih hidrantov v letu 2021. 

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1552/34:  
Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1447/32: Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca 

vodotokov, da sanira brežine in očisti vodotok v Štukih pri stanovanjski hiši Štuki 40 in 40a, kjer 

redno prihaja do razlitja potoka. Neimenovani vodotok zaliva stanovanjske hiše občanov in jim 

povzroča materialno škodo. Odgovor na pobudo je bil le pavšalno pojasnjen, v katerem ni bila 

zajeta težava iz pobudo, temveč je bilo osredotočeno na popolnoma drugo področje. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali na DRSV in koncesionarju VGP Drava Ptuj in prejeli odgovor g. 

Černigoja: »S predstavnikom DRSV, gospodom Lukmanom, sva si zadeve ogledala na terenu v začetku 

letošnjega leta. S pribrežnimi lastniki (gospa Kovše in gospod Črešnik) smo se dogovorili, da v letošnjem 

letu pripravimo idejno rešitev, ovrednotimo sanacijska dela in na podlagi pridobljenega poskušamo dela 

smiselno (po potrebi fazno) uvrstiti v letni plan v prihodnjih letih.« 

Pripravil: Gašper Černigoj, VGP Drava Ptuj d.o.o. 
 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1553/34:  
Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč so dogovori za prenos parcel v javno dobro z 

namenom izgradnje javne ceste med JP828311 (Pivkova ulica) in LK329631 Zavčeva ulica in s tem 

zagotovi ustrezno varnost udeležencev v cestnem prometu in varnost občank in občanov. Občani 

namreč od jeseni 2021, ko so bili na terenu predstavniki Mestne občine Ptuj, nimajo informacij in 

zadeve se niso premaknile z mrtve točke. 

Odgovor: Pobuda za odstop nepremičnin vse katastrska občina 392 Krčevina pri Ptuju parcela 423/21, 

423/37 in 423/40, v javno dobro, so bile že večkrat uvrščene na dnevni red Komisije za ravnanje s 

stvarnim premoženjem Mestne občine Ptuj, ki je pri obravnavi predmetne zadeve sprejela sklep, da ne 

soglaša s prenosom navedene nekategorizirane ceste med občinske ceste ter da se prednostno lastniško 

rešujejo že kategorizirane ceste. Zavzeto je stališče, da mora nekategorizirana cesta za prenos med 

občinske ceste izpolnjevati pravne in tehnične pogoje ter da mora biti tehnično zaključena, urejeno 

meteorno odvodnjavanje in asfaltirana. Z navedenim stališčem, so bili vsi vlagatelji tudi pisno seznanjeni. 
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Pripravil: Aleš Gregorec 

 
Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1554/34:  
Podajam pobudo, da se preveri,  kje prihaja do izlivov odplak v potok Grajena na Maistrovi ulici. 

Občani so me obvestili, da prihaja do izlivov odplak in v nekaterih primerih tudi fekalij v potok 

Grajena. 

 

Odgovor: Občinski inšpektorat je v jesenskih mesecih lanskega leta na odseku vodotoka Grajena (od 

Gimnazije Ptuj do Roletarstva ABA) opravil inšpekcijski ogled glede stekanja odpadnih fekalnih voda v 

vodotok Grajena, kjer ob opravljanju ogleda na terenu niso bile zaznane nepravilnosti. Upravljavec 

kanalizacijskega omrežja, družba Komunalno podjetje Ptuj d.d., nas je prav tako obvestila, da so 

stanovanjski objekti in ostali objekti, ki ležijo v bližini vodotoka Grajena, vsi priključeni na javno 

kanalizacijsko omrežje, razen v predelu Maistrove ulice (hišne številke 8, 9, 12, 13, 15 in 16), kjer pa je 

izgradnja kanalizacijskega voda predvidena v prvi polovici leta 2023. Za lažje reševanje zadeve, bi bilo 

potrebno zagotoviti natančnejšo lokacijo, in sicer v katerem predelu vodotoka Grajena prihaja do izlivanja 

odplak oz. fekalij. V kolikor je fekalna voda iz objektov speljana v obstoječe greznice ali male čistilne 

naprave in so njihovi izpusti speljani v vodotok Grajena,  je takšen izpust skladen z Uredbo o emisiji snovi 

in toplote pri odvajanju odpadnih voda v vode in javno kanalizacijo (Uradni list RS, 64/12, 64/14 in 98/15).  

Pripravil: Aleš Lešnik 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1555/34: 
Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko turističnih taks s strani ponudnikov ni bilo 

plačanih v zadnjih treh letih. 

Odgovor: Na podlagi Zakona o spodbujanju razvoja turizma in Odloka o turistični taksi v Mestni občini 

Ptuj, se vsem zavezancem, ki v roku ne odvedejo turistične takse, izdajo plačilni nalogi za plačilo te takse. 

V večini primerov je taksa na podlagi plačilnega naloga tudi plačana, zato ni potrebno peljati postopka 

prisilne izterjave preko pristojnega davčnega organa. Trenutno je v izvršbi dolg podjetja ORLICOM d.o.o. 

v višini 9.381,25 EUR, za dolg v višini 1.295,00 EUR pa je izdan plačilni nalog. Podjetju Strelski center Gaj 

d.o.o. je bil izdan plačilni nalog v višini 10.864,48 EUR. Postopek je v teku, saj je bil na plačilni nalog 

podan ugovor, da nočitve določenih turistov niso bile zaključene v sistemu E-turizem (ni bilo odjave 
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gostov), zato podatki niso realni. Dokler ne prejmemo dokazil o točnih datumih odhodov in odjav teh 

turistov, si občina tega dolga ne more stornirati. 

Pripravila: Klavdija Petek 
 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1556/34: 

Podajam pobudo, da se na Vičavi v pri trgovini postavi usmerjevalna tabla za dom krajanov Olge 

Meglič. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. 

v pregled in ustrezno ureditev.  

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1557/34: 
Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1495/33, da se pojasni ali se lahko študenti 

višješolskega programa Bionike vpišejo v visokošolski program elektronike, ker zaslediti, da jim 

je vpis otežen. Odgovor strokovnih služb je skrajno neprimeren; »Postavljeno vprašanje se mora 

nasloviti na referat za študijske zadeve zavodov. Tovrstna vprašanja niso v pristojnosti mestnega 

sveta in občine.« Očitno pripravljavec odgovora ni razumel vprašanja s katerim želimo vedeti ali 

je prehod otežen ali ne in negira zastavljano vprašanje ter se izmika preverjanju zahtevanega 

podatka. Poslovnik Mestnega sveta Mestne občine Ptuj v prvem odstavku 17. člena predpisuje; 

Član sveta ima pravico zahtevati od župana, drugih občinskih organov in občinske uprave 

obvestila in pojasnila, ki so mu potrebna za delo v svetu in njegovih delovnih telesih. V drugem 

odstavku 17. člena je nedvoumno zapisano; “Občinski organi iz prejšnjega odstavka so dolžni 

odgovoriti na vprašanja članov sveta in jim posredovati zahtevana pojasnila v roku 30 dni od 

dneva prejema vprašanja«. V danem primeru gre za zavod katerega ustanoviteljica je MO Ptuj in je 

pobuda več kot na mestu in je nedvomno v pristojnosti Mestnega sveta MO Ptuj in ne kot to 

navaja pripravljavec odgovora. 

Odgovor: Na vsebinski del vprašanja je bilo že ustrezno odgovorjeno. Prav tako je bilo pojasnilo 

ponovno podano ustno s strani v. d. direktorja zavoda na zadnji, 34. seji Mestnega sveta MO Ptuj. 

Vsebinski posli v zvezi z dejavnostjo so v pristojnosti zavoda in ne občinske uprave. Vprašanje lahko 

občinska uprava posreduje oziroma odstopi zgolj v pristojno reševanje na zavod. Občinska uprava, 

organi in županja je dolžna pojasnjevat stvari, ki izhajajo neposredno iz njene pristojnosti. 

Pripravil: Alen Jevtović 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1558/34: 
Podajam pobudo, da se poda informacija o sanaciji cestišča na LC328151 in LZ328171 Ptuj-Mestni 

vrh, kjer je na več delih cestišče in bankine uničene ter prihaja do poškodb pnevmatik in platišč 

vozil, prav tako pa je nevarno za kolesarje in pešce in lahko pride do padcev in telesnih poškodb.  

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. 

v pregled in ustrezno ureditev.  
Pripravil: Aleš Gregorec 
 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je na seji podala 

vprašanje št. 1559/34: 

Kaj se dogaja z zaprtjem odlagalnega polja  v zvezi Cero Gajke? 

Odgovor: Za projekt zapiranja odlagališča, izgradnje vzhodne brežine in sanacijo severne brežine na 

CERO Gajke je bilo 20.3.2022 izdano gradbeno dovoljenje na Uprevni enoti Ptuj. V teku je izdelava 

projekta za izvedbo s popisi del in ocenjeno investicijsko vrednostjo gradbenih del, ki bo v skladu s 
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terminskim planom dokončan do 8.4.2022. Projektna dokumentacija bo predana Javnim službam Ptuj 

(JSP), ki so upravljavec odlagališča in v skladu s predpisi pristojni za zapiranje odlagališča. Sledi izbira 

izvajalca za izvedbo zapiralnih del. 

Pred pričetkom gradnje je potrebno pridobiti tudi spremembo Okoljevarstvenega dovoljenja (OVD) za 

zapiranje odlagališča na CERO Gajke, ki ga pridobivajo JSP. 8.12.2021 je bila oddana Vloga za 

spremembo OVD na ARSO. Odgovor na vlogo s strani ARSO so na JSP prejeli 31.3.2022 iz katerega je 

razvidno, da je ARSO določil novi rok za zapiranje odlagališča in to je 3 leta. Dodatno pa ARSO zahteva 

dopolnitev vloge še s podatki o sedanji površini odlagališča, ki je zaradi predčasnega zapiranja večja 

glede na predvideno v veljavnem OVD in je osnova za izračun finančenega jamstva v skladu z Uredbo o 

odlagališčih odpadkov. Potrebno je vlogo dopolniti še s podatki o trenutnih količinah odpadkov, ki se 

lahko še odložijo na odlagališče (58 ton) ter predvidenim datumom dokončne zapolnitve, ki je tudi datum 

napovedi zapiranja odlagališča in ga mora upravljavec odlagališča v 30 dneh sporočiti pristojnim 

institucijam. V OVD pa bo zaradi skrajšane dobe zbiranja sredstev za zapiranje odlagališča zaradi 

predčasnega zapiranja določena tudi nova letna višina finančnega jamstva, torej sredstev, ki bodo 

namenjena zapiralnim delom na odlaglišču, kakor tudi 30 letnemu monitoringu in drugim 

okoljevarstvenim ukrepom za zaprto odlagališče. Rok za dopolnitev vloge je 30 dni od prejema zahteve, 

so pa na JSP sporočili, da bodo vlogo dopolnili v najkrajšem času, predvidoma že v naslednjem tednu. S 

strani JSP so nas še obvestili, da bodo v roku 4 mesecev po izdani odločbi o spremembi OVD, obvestili 

pristojne inštitucije o zapolnitvi odlagališča in tako bo določen tudi datum, od katerega se šteje triletni rok 

za izvedbo zapiralnih del. 

Pripravila: Alenka Korpar 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je na seji podal  

vprašanje št. 1560/34: 

Vedno dobivam ene in iste odgovore. Dal sem ogromno pobud v zvezi z obnovljivimi viri, z 

elektrarnami, s sončno energijo itd. Zmeraj dobivam odgovore samo na to, da ni denarja, da za to 

nismo pristojni, da tega ne moremo zvozit zaradi takšnih ali drugačnih odredb/odlokov. Kar se 

tiče polnilnic, električnih avtobusov nazadnje, dobimo 80% vrnjenih sredstev, pa se mi v to 

zgodbo nismo spustili, pa elektrarne, vleče se že več kot dve leti. 

Pričakujem, da stopimo naprej, da nekaj tu naredimo. Zmeraj je samo odgovor nekako, da se 

zadeve samo pripravljajo, ampak nikoli brez utemeljenih analiz. Konec koncev, sredstva so na 

razpolago, kako dolgo bodo, je spet vprašanje. Cela trajnostna mobilnost je tu notri vpletena. 

Vidimo, da kar se finančnih stroškov tiče, bodisi elektrika, bodisi ogrevanje, grejo v nebo, mi 

imamo denar na razpolago, mi ga ne poberemo, Jaz ne vem, zakaj se mi tako vehementno držimo 

nazaj. Tudi cela finančna perspektiva je usmerjena v to smer, mi pa še vedno stopicamo na 

mestu, ne naredimo koraka naprej. Jaz menim, da bo v nekem doglednem času, vsaj v tem 

mandatu, da si začrtamo, kaj bomo od države in Evrope potegnili sem. Zdaj nismo naredili nič. 

Zmeraj je bil, odgovor ne da se, ne moremo, nimamo tistega…konec koncev, pa nas druge občine 

prehitevajo po levi in desni. Jaz menim, da tu moramo nekaj naredit. Lansko leto, ko smo imeli 

200.000 eur za javno razsvetljavo, bo letos bistveno več. In če bi mi skupaj s pobudami in 

predlogi pripravili, določeni kolegi tudi pomagali pri iskanju rešitev, da bi nemara te sončne 

elektrarne spravili na strehe na domu krajanov, ki spada pod zaščito Zavoda za varstvo kulturne 

dediščine, bi lahko več kot 50% iz tega naslova pokrili. Mi nismo nič naredili, zmeraj samo 

govorimo, daj samo pripravi, pripravi…ampak nekega izplena do sedaj na žalost še ni bilo. Kar se 

tiče električnih polnilnic za vozila 20/21,  20. 9. 2021 je bil dan odgovor od Elektra, kako je s temi 

14 polnilnicami, ki smo jih nekako dorekli. Zdaj smo marca, nič se ni naredilo. Na žalost, to mene 

preklemansko moti. Mandat se bo prej iztekel, ko bomo mi karkoli naredili. Jaz ne pričakujem 

odgovora danes, pričakujem, pa da se nam v nekem doglednem času pove, v katero smer bomo 

pluli, če sploh bomo. 

Odgovor: S strani Elektra MB smo pridobili povratne informacije na katerih lokacijah in način priključitve 

lokacij elektro polnilnic, ki so bile usklajene. Javne službe Ptuj d.o.o. na podlagi informacij Elektra MB 
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pripravljajo popise in ponudbe za izvedbo elektro priključkov novih polnilnih postaj. Pripravlja se Strategija 

vzpostavitve digitalne občine Ptuj, ki bo pogoj za prijavo projektov na prihajajočo finančno perspektivo, ki 

bo predvsem usmerjena v digitalizacijo in pridobivanje energije z obnovljivih virov. Na področju sončnih 

elektrarn za izkoriščanje potencialov javnih streh se trenutno pripravljajo vloge za pridobivanje soglasij. 

Izbranemu izvajalcu je bila predana vsa potrebna dokumentacija, pooblastila, vsi potrebni podatki, merilna 

mesta, priključne moči in predvidene letne porabe za 30 objektov. Večino teh objektov v javni lasti imajo 

velike razpoložljive površine za sončne elektrarne. Sledili smo novemu energetskemu zakonu, ki pa se je 

komaj sedaj začel uveljavljat v praksi, zato se je tudi časovno vse skupaj premaknilo. Z Elektro MB smo 

končno uspeli uskladili naše razpoložljive kapacitete z možnostmi, ki se nam po novi zakonodaji ponujajo. 

Po posameznih odsekih se bodo oblikovale Samooskrbne skupnosti, celotne kapacitete pa se bodo 

oblikovale v Skupnost na ravni občine. Tak model bo omogočal uveljavitev ugodnejše net metering 

sheme, na ravni posamezne trafo postaje se bodo kombinirale razpoložljive površine s porabo na drugih 

odjemnih mestih, kot so npr. Javna razsvetljava ter tako prihranilo tudi na omrežnini. Tam, kje pa to ni 

mogoče, pa se bo proizvedena sončna energija prenašala na druga odjemna mesta. Na področju sončnih 

elektrarn izkoriščanje potencialov degradiranih zemljišč se v skladu z zastavljeno perspektivo v LEK-u 

2022 pripravlja možnost za izkoriščanje degradiranih zemljišč za sončne elektrarne. Uskladili smo načrte z 

Elektro MB, da se na območju zaprtih deponij (deponija Brstje) in deponije v zapiranju (Cero Gajke) 

pripravijo možnosti za priključitev sončnih elektrarn, saj trenutno omrežje ne prenese tako velikih 

obremenitev. Za zaprto deponijo Brstje že obstaja interes po dolgoročnem najemu, saj bo investitor 

postavil elektrarno v skupni velikosti 3MW. Potekajo še zadnja usklajevanja z Mestno občino Ptuj, saj ima 

slednja v lasti eno tretjino tega zemljišča. Na zaprto deponije Cero Gajke, bo mogoče postaviti SE v 

velikosti cca 2,5MW. V fazi zapiranja deponije se bo pripravilo vse potrebno za izkoriščanje tega 

potenciala.   

Pripravila: Tadej Zorec in Sebastjan Jakolič 

  

 

 

 

 

 


